
ZÁPIS 

z jednání PS Rodina, děti a mládež 

Termín:          03.06.2019. 
Místo:             Kancelář 109, OSV, Nymburk 
Přítomni:      Bc. Michal Brabec, Mgr. Šárka Janíková, Bc. Kamila Kašová, Halka Johanová, 
Kateřina Kupcová, Bc. Zuzana Aghová, DiS., Bc. Radka Plačková, DiS., Bc. Ladislav Vondruška.  
Omluveni:  Mgr. Markéta Literová, Eliška Heřmanská, Hana Kožuriková,  
            
Program jednání: 

1. Zahájení jednání 

2. Informace o Programových dotacích z rozpočtu města Nymburk 

3. Zápis Sociální a zdravotní komise RM ze dne 2. 5. 2019 

4. Aktualizace Statusu a Jednacího řádu PS 

5. Deficity v síti sociálních služeb v Nymburce 

6. Informace o „Týdnu pěstounství Středočeského kraje 2019“ 

7. Různé 

 

1. Zahájení jednání 

 Koordinátor KPSS zahájil setkání přivítáním účastníků a představením programu 

jednání. Dále sdělil, že Pracovní skupina v počtu osmi přítomných členů je 

usnášeníschopná. 

 

2. Informace o Programových dotacích z rozpočtu města Nymburk 

 Koordinátor KPSS informoval přítomné, že byly podepsány oběma stranami veškeré 

smlouvy spojené s Programovými dotacemi a tyto byly vyplaceny poskytovatelům 

sociálních služeb. 

 

3. Zápis Sociální a zdravotní komise RM ze dne 2. 5. 2019 

 Členové PS byli seznámeni se zápisem z jednání Sociální a zdravotní komise RM, 

především s bodem 6) zápisu. Členy skupiny byly vysloveny připomínky k zápisu a dotazy 

ohledně kompetencí Sociální a zdravotní komise vůči pracovním skupinám komunitního 

plánování. Bylo konstatováno, že dle statutu Pracovních skupin tyto podléhají pouze 

Řídící skupině komunitního plánování sociálních služeb. Připomínky k zápisu budou 

předloženy na jednání Řídící skupiny KPSS, která se bude konat 5. 6. 2019 

 

 

 



4. Aktualizace Statusu a Jednacího řádu PS 

     Na základě zápisu Sociální a zdravotní komise proběhla diskuse členů skupiny, s výsledkem 

návrhu na úpravu Statusu pracovních skupin KPSS  a Jednacího řádu KPSS.  Bylo 

konstatováno, že ve městě je vytvořena kvalitní Minimální síť sociálních služeb a zasíťování 

sociálními službami je na dobré úrovni a je dávána v rámci Středočeského kraje za příklad 

dobré praxe. Schůzky pracovních skupin momentálně nemusí být v takové frekvenci, jak je 

uvedeno ve statusu a jednacím řádu. Bc. Brabec navrhl, aby se pracovní skupiny scházely 

podle potřeby, minimálně však 2x ročně, dále byly přidány kosmetické úpravy textu a tento 

návrh byl jednomyslně přijat. Schválení jednacího řádu je v kompetenci Pracovní skupiny, 

statut musí schválit ŘS KPSS, koordinátor KPSS byl pověřen návrhy změn přednést. Všechny 

schválené upravené dokumenty budou umístěny na webu komunitního plánování 

 

5. Deficity v síti sociálních služeb 

 V rámci projednávání plnění střednědobého plánu Pracovní skupina probírala 

potřebnost sociálních služeb ve městě. U cílové skupiny rodin, dětí a mládeže bylo 

konstatováno, že největším problémem jsou pobytové služby a bydlení, zejména respitní 

péče. Trvale chybí sociální bydlení, sedm bytů postavených Polabským nadačním fondem 

v ulici U sladovny naprosto nepostačuje. Koordinátor KPSS seznámil přítomné s dotační 

výzvou Státního rozvoje bydlení v rámci programu Výstavba sociálních bytů pro obce a byl 

pověřen seznámit s touto možností ŘS KPSS a Sociální a zdravotní komisi. 

 

6. Informace o „Týdnu pěstounství Středočeského kraje 2019“ 

 Bc. Aghová informovala přítomné o „Dni otevřených dveří pro zájemce o pěstounství, 

který proběhne ve středu 12. 6. 2019 v budově Odboru sociálních věcí Městského úřadu 

Nymburk. Zájemci o pěstounskou péči zde dostanou veškeré dostupné informace ohledně 

pěstounství. 

 

7. Různé 

 Bc. Brabec informoval o pozvání na jednání Sociální a zdravotní komise RM, které se 

uskuteční ve čtvrtek 13. 6. 2019 v zasedací místnosti Městského úřadu Nymburk. Všichni 

členové PS Rodina děti a mládež taktéž obdrželi mailem pozvánku od Sociální a zdravotní 

komise. Bc. Plačková, jakožto člen této komise informovala přítomné, že společné setkání má 

za cíl seznámení s činností PS a jednotlivých poskytovatelů sociálních služeb. 

 Bc. Kašová informovala o aktuálních novinkách v NZDM Nymburk. 



 Halka Johanová vznesla dotaz ohledně situace v okolí Domu dětí a mládeže Nymburk, 

kde je podezření na prodej drog v blízkosti dětí odcházejících z kroužků. Bylo doporučeno 

kontaktovat Policii ČR a koordinátor přislíbil upozornit na situaci Centrum adiktologických 

služeb Nymburk a požádat je o monitoring a případné možné řešení situace. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Brabec 



 


